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2003:64 Interpellation av Magnus Hellström (m) miljö- 

och hälsoskyddsnämnden är oviktig för 
miljöfrågor 

 
 
Remissen om trängselavgifter har forcerats fram i staden. Miljöförvaltningen 
erhöll remissen om trängselavgifter onsdagen den 23 april och svaret skulle 
vara inlämnat senast fredagen 9 maj. Måndagen den 5 maj erhöll miljö- och 
hälsoskyddsnämnden miljöförvaltningens tjänsteutlåtande via e-post och 
samma dag som nämnden skulle sammanträda, 8 maj, fick nämnden hem 
beslutsunderlaget upptryckt på papper. I sammanhanget är det viktigt att 
påpeka att en del politiker i miljö- och hälsoskyddsnämnden inte har tillgång 
till e-post. 
 Med anledning av ovanstående inställer sig följande frågor: 

1. Anser ansvarigt borgarråd att miljöförvaltningen är oviktig beträffande 
miljöfrågor? 

2. Anser borgarrådet att miljö- och hälsoskyddsnämnden är oviktig 
beträffande miljöfrågor? 

 
Om borgarrådet inte anser att miljöförvaltningen och miljö- och 
hälsoskyddsnämnden är oviktiga beträffande miljöfrågor inställer sig följande 
frågor: 

3. Varför fick miljöförvaltningen remissen om s k miljöavgifter så sent 
som den 23 april när svaret på remissen skulle vara inlämnad senast 
den 9 maj? 

4. Varför fick miljö- och hälsoskyddsnämnden miljöförvaltningens 
tjänsteutlåtande på e-post så sent som måndagen den 5 maj? 

5. Varför fick miljö- och hälsoskyddsnämnden handlingarna upptryckta 
på papper så sent som samma dag som det var nämndsammanträde? 

6. Hur tror ansvarigt borgarråd att detta påverkade möjligheten för de 
politiker i nämnden som saknar e-post att läsa in ärendet? 
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7. Många politiker måste dessutom gå direkt från jobbet till nämnden utan 
att först gå hem för att hämta posten - hur påverkas deras möjligheter 
att läsa beslutsunderlaget? 

8. Anser borgarrådet att man måste ha e-post för att kunna inneha ett 
kommunalpolitiskt uppdrag? 

9. Om så är fallet hur rimmar det med kommunallagen? 
10. Ser borgarrådet någon fara i att viktiga beslutsunderlag hastas fram på 

detta sätt? 
11. Ser borgarrådet någon fara för demokratin när viktiga beslutsunderlag 

hanteras på detta sätt? 
 
Stockholm den 20 maj 2003 
 

Magnus Hellström 
 


